
RO.0012.2.5.2021          

Protokół Nr 25/2021 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                          
i Transportu w dniu 5 lipca 2021 r. 

 
   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało 
zwołane przez: Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z 
następującym porządkiem posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał pod obrady XXI sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 i trwało do godz. 1010, w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 
                                                                                                                 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 
Budownictwa  i Transportu, stan członków – dziewięciu– obecnych siedmiu: 

1. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 
2. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 
3. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 
4. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 
5. Marek Kadłubowski   Członek Komisji 
6. Grażyna Płonowska  Członek Komisji 
7. Franciszek Rułka   Członek Komisji 

Radni nieobecni:  
1. Franciszek Bolesta 
2. Marek Brzozowski   

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy 
2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta 
3. Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy 
4. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.1 Posiedzeniu Komisji RGOBiT przewodniczył Pan Paweł Wysocki Zastępca 
Przewodniczącego Komisji, który otworzył posiedzenie powitał przybyłych członków 
Komisji oraz osoby zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym 
samym prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał, opinii itp.  
 
Ad. 2 Zastępca Przewodniczącego Komisji odczytał porządek posiedzenia i zwrócił 
się do członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku 
wniosków poddał pod głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym głosami 7 –„za”, „przeciw” -0, „wstrzymujących” -0 
porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie. 



 
Ad. 3 Analiza projektów uchwał pod obrady XXI sesji Rady Gminy Brańsk: 
(Oryginały projektów uchwał znajdują się przy Zarządzeniu Nr 261/2021 Wójta Gminy 
Brańsk z dnia 2 lipca 2021r. w sprawie przygotowania projektów uchwał pod obrady 
XXI sesji Rady Gminy Brańsk): 
 

1) projekt uchwały w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego w Szkole 
Podstawowej im. por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie, Szkole 
Filialnej w Świrydach – uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła 
inspektor Ref. RO. 

 
   Przewodnicząca Rady zapytała odnośnie przerw w funkcjonowaniu punktu 
przedszkolnego, czy faktycznie przerwa jest organizowana na wniosek dyrektora i rady 
pedagogicznej? 
Inspektor Ref. RO odpowiedziała, że przedszkole powinno funkcjonować przez cały 
rok szkolny, z wyjątkiem przerw ustalonych przez organ prowadzący przedszkole, na 
wspólny wniosek dyrektora przedszkola i rady przedszkola.  
 
   Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia punktu 
przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie, 
Szkole Filialnej w Świrydach.: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

2) projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych             
i innych form wychowania przedszkolnego w publicznych szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Brańsk – uzasadnienie do 
projektu uchwały przedstawiła inspektor Ref. RO. 

 
Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
   Wobec braku dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci oddziałów 
przedszkolnych i innych form wychowania przedszkolnego w publicznych szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Brańsk: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

3) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
w celu opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego na lata 
2021-2030– uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy. 

 
Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
  Wójt Gminy dodatkowo poinformował o zamiarze utworzenia subregionu, w skład 
którego weszłyby powity: hajnowski,  siemiatycki i bielski. Jest wola Marszałków 
Województwa Podlaskiego, sprawę poprzeć w Brukseli, aby ten subregion powstał, 



chociaż subregion Łomżyński nie bardzo to popiera, ponieważ środki finansowe będą 
dzielone i nasz subregion.  
 
   Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia w celu opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego na lata 
2021-2030: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

4) projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brańsk w celu 
przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu - uzasadnienie 
do projektu uchwały przedstawiła Zastępca Wójta. 

 
Radny Pan Marek Kadłubowski zapytał, czy będzie podwyżka ceny wody? 
 
Zastępca Wójta udzieliła odpowiedzi, że podwyżki ceny wody nie będzie.  
 
   W tym miejscu Wójt Gminy zwrócił się do Radnego Pana Marka Kadłubowskiego, 
aby zwrócił uwagę i poinformował Pana (…), który złożył skargę na gminę                             
i rozpowiada, że „do gminy nie ma co dzwonić,  że gmina nie reguluje wody na tamie”. 
Przez co, obraża wszystkich pracowników, ponieważ gmina ma wytyczne, pilnowany 
jest poziom wody,  było 1,90m,  w czasie weekendu, na skutek dużych opadów woda 
podniosła się do góry, więc została spuszczona, sprawa jest pilnowana. Natomiast ten 
Pan niech nie dzwoni do Wód Polskich i nie mówi, że „do nich nie ma co dzwonić, bo 
oni i tak robią po swojemu”  
 
   Radny Pan Marek Kadłubowski poinformował, że o sprawie już wie, ponieważ  ten 
Pan był u Niego, zapytał też do kogo zgłaszać odnośnie progu na rzece. 
 
  Wójt Gminy poinformował, że progi wodne należą do Wód Polskich i tam należy 
dzwonić. Dalej powiedział – „ Gmina nie robi problemu dla nikogo, jeżeli mieszkańcy 
chcą zabrać trawę z terenów zalewowych, można na ten czas poziom wody obniżyć. 
Z kolei drugi z mieszkańców ma na swoim polu zaniżenie, które też odnosi do naszej 
tamy, zamiast wziąć równiarkę i wyrównać skarpę wokół zaniżenia”. 
 
  Radny Pan Witold Sierocki zwrócił uwagę, że ten Pan ma pole na części starorzecza, 
dlatego w tym zagłębieniu ma wodę.  
 
   Radny Pan Marek Kadłubowski dodał, że gdy było prostowanie koryta rzeki, 
starorzecze pozostało, do którego spływa woda ze wszystkich rowów a tam są łąki, 
dlatego teren ten jest zalewowy. 
 
   Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brańsk w celu 
przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu: 



Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

5) projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m³ odprowadzanych 
ścieków - uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Zastępca Wójta 

   Poinformowała, że taryfa na wodę i ścieki została zatwierdzona, ceny pozostają na 
tym samym poziomie, co w latach ubiegłych. 
 
   Wobec braku dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m³ 
odprowadzanych ścieków: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 6 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 6, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
   W tym miejscu Wójt Gminy poinformował, że gmina musi szukać rozwiązań                   
w zakresie odbioru osadów z oczyszczalni, bo  płaci wysokie ceny za ich odbiór. 
Planuje się zakup prasy do tych osadów, wówczas ceny będą niższe. 
 
   Radny Pan Paweł Wysocki zapytał, czy tych osadów, nie można wywozić na pola, 
ponieważ w Łapach widział ogłoszenie, że firma może rolnikom dostarczyć tego typu 
osady, zgodne ze wszystkimi normami? 
 
   Sekretarz Gminy poinformowała, że osady  z gminnych oczyszczalni na pola się nie 
nadają. 
 
   Zastępca Wójta uzupełniła informację, że w tych osadach jest podwyższony poziom 
metali ciężkich, dlatego nie nadają się na pola a gmina z tego tytułu płaci więcej za ich 
odbiór. Na razie nie ustalono, z czego to zanieczyszczenie wynika. 
 
 

6) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych obszarów 
w gminie Brańsk - uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Zastępca 
Wójta, poinformowała, że do zmiany Planu zostały ujęte tylko te wnioski 
mieszkańców, które nie wymagają zmiany studium, bo wtedy procedura 
wydłużyłaby się. 

 
   W tym miejscu Wójt Gminy zapytał o wniosek mieszkańca wsi Poletyły.   
 
   Zastępca Wójta wyjaśniła, że ten wniosek wymaga zmiany studium a dla 1 wniosku 
nie jest to opłacalne, musi jeszcze poczekać, aż wpłynie więcej wniosków, natomiast 
nie wiadome czy zmianę uda się przeforsować, bo teren wnioskowany, przeznaczony 
jest pod las. 
   Wobec braku dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych obszarów 
w gminie Brańsk. 
 



   Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

7) projekt uchwały w sprawie sprostowania błędu - uzasadnienie do projektu 
uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. 

 
Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
   Wobec braku dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprostowania błędu 
 
   Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

8) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania pod nazwą 
„Dokumentacja na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej Nr 1695B 
odcinek Oleksin - Widźgowo” 

 
   Wójt Gminy poinformował, że tak jak wcześniej wspominał, był u Pana Wojewody, 
który kazał składać wnioski na drogi. Gmina wnioski składa, ale na razie otrzymała 
dofinansowanie tylko na dwie. Zgodnie z „Polskim Ładem” do samorządów ma 
popłynąć duży strumień pieniędzy, w związku z tym po rozmowie ze Starostą Bielskim 
postanowiono przystąpić do opracowania dokumentacji na drogę Oleksin – Widźgowo, 
od dawna planowaną do przebudowy a (wcześniej była mowa o przebudowie drogi 
Brzeźnica –Szmurły). W sumie     do remontu będzie ponad 8 km dróg, na razie gmina 
dokłada się do projektów, a później do kosztów remontów po 25%. Jedna inwestycja 
Oleksin – Widźgowo, będzie kosztowała  w granicach 5 mln. druga Brzeźnica-Szmurły 
ok. 7 mln. 
 
   Do dyskusji włączył się Radny Pan Witold Sierocki, który poinformował o telefonie 
jaki wykonał do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie wykonania poziomych znaków 
drogowych na drodze Popławy - Puchały Nowe, ponieważ widoczność na tej drodze 
jest bardzo ograniczona a zwłaszcza w porze nocnej.   
 
   Wójt Gminy poinformował, że w tej sprawie również rozmawiał w Powiatowym 
Zarządzie Dróg i otrzymał odpowiedź, że droga nie jest jeszcze skończona, a jej  
oznakowanie planowane jest na wiosnę przyszłego roku, na całej długości. 
 Radny Pan Witold Sierocki kontynuował wypowiedź, informując, że popełniono błąd 
przy projektowaniu przebudowy drogi i nie zaplanowano oznakowania, obecnie samo 
pozwolenie na oznakowanie wyniesie ok 20tys.zł  
 
   Sekretarz Gminy wyjaśniła, że oznakowanie poziome dróg powiatowych opiera się 
o inne przepisy niż dróg gminnych. W przypadku dróg wojewódzkich oznakowanie 
poziome musi być,  natomiast Powiat sam decyduje czy wykona oznakowanie poziome 
i w jakim zakresie, czy na całej długości, czy  tylko w miejscach niebezpiecznych -          
z małą widocznością. W tym przypadku oznakowanie nie jest ujęte jako jeden                    
z elementów projektu na przebudowę drogi, tylko musi być opracowana osobna 
dokumentacja, za którą trzeba zapłacić, podobnie jest przy remontach dróg gminnych. 
 



   Wobec zakończenia dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania pod nazwą 
„Dokumentacja na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej Nr 1695B odcinek 
Oleksin - Widźgowo” 
   Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:          
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

9) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021r. wraz                                   
z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Gminy.  
 

   Radny Pan Marek Kadłubowski zapytał o zmianę w budżecie, dotyczącą  wsi 
Kalnica, czy     w tym przypadku chodzi o GOUK?  
Skarbnik Gminy potwierdziła, że chodzi o GOUK, który otrzymał dofinansowanie                          
w wysokości 15 tysięcy na realizację zadania ”Podniesienie atrakcyjności 
wypoczynkowej          w sołectwie Kalnica", w ramach którego zostanie wykonana 
altana i oświetlenie przy GOUK. 
 
   Przewodniczący posiedzenia zapytał o sprzedaż budynków po gimnazjach? 
 
   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że budynek w Glinniku został już sprzedany za 
kwotę 393.900zł. Przetarg na budynek w Mniu odbędzie się w sierpniu br.  Podmiot 
składający podanie do urzędu w sprawie sprzedaży, jest nadal zainteresowany 
kupnem.  
 
   Wobec zakończenia dyskusji Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2021r.: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 

10) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2026 przedstawiła Pani Skarbnik. Poinformowała, że 
zmiany WPF dotyczą tylko i wyłącznie tych zmian, które zostały ujęte w uchwale 
zmiany w budżecie.  

 
Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
   Wobec braku dyskusji Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2021-2026: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:          
„za” -7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 



   Po analizie wszystkich projektów uchwał Komisja RGOBiT wydała pozytywną Opinię               
Nr 35/2021 w sprawie projektów uchwał pod obrady XXI sesji Rady Gminy Brańsk. 
(Opinia stanowi  załącznik do oryginału protokołu). 
 
Ad. 5 Sprawy bieżące i wolne wnioski: 
 

    Pani Monika Falkowska Zastępca Wójta poinformowała w sprawie odbioru 
folii rolniczej, mówiąc, że były ustalone terminy z Firmą PSZOK, ale popsuła się 
„Śmieciarka” jest w naprawie więc terminy się przesuną. Mieszkańcy o nowych 
terminach zostaną poinformowani. Natomiast jeżeli ktoś ma możliwość 
dowiezienia swoim transportem firma folię przyjmie. 
 

   Pani Grażyna Płonowska Przewodnicząca Rady Gminy, która w br. 
organizowała dużą akcję zbierania śmieci na terenie gminy, zwróciła uwagę na  
problem składowania opadów głównie budowalnych, w okolicy wsi Popławy        
w miejscu tzw. „Borek”, gdzie wcześniej młodzież grała w piłkę. Jak powiedziała, 
zastanawiała się nad tym, gdzie leży problem, że mieszkańcy odpady wywożą, 
zasięgnęła  informacji w Firmie odbierającej tego typu odpady z terenu gminy       
i okazało się, że indywidualne zmówienie kontenera nawet o najmniejszej 
pojemności jest bardzo drogie, natomiast przekazanie wszystkich odpadów 
budowlanych do PSZOK-u jest niemożliwe, bo jedne można zdać innych nie 
można. Zastanawiała się, czy w związku z tym jest sens podpisywania umowy                     
z PSZOK.  Na koniec zwróciła się do Wójta Gminy z propozycją rozwiązania 
tego problemu poprzez raz na kwartał, raz na pół roku lub w okresie aktywności 
remontowej, przeprowadzenia zbiórki tego typu odpadów w dwóch miejscach 
na terenie gminy lub jednym - na zakładzie komunalnym i w dużej ilości 
odwiezienia ich do utylizacji. Zdaniem Przewodniczącej Rady, mieszkańcy 
gminy nie chcą wyrzucać śmieci, bo dzwonią do PUK w Hajnówce pytają, ale 
za odbiór kontenera o pojemności 3 ton, trzeba zapłacić 1020zł + 520zł za sam 
pojemnik, to jest bardzo dużo i może stanowić pół pensji przeciętnego 
pracownika. 

 

    Pani Monika Falkowska Zastępca Wójta poinformowała, że na terenie gminy 
jest kilka takich dzikich wysypisk śmieci ( nie tylko z odpadami budowlanymi ale 
folią, oponami itp.) z którymi gmina walczy od lat. 
 

    Wójt Gminy nie odniósł się do przedstawionych propozycji Przewodniczącej 
Rady, natomiast poinformował, że od 4 lat gmina zbiera odpady budowlane, 
które może przerobić na kruszywo i każdy może przywieść je do tzw. „zakładu 
komunalnego”           w Brzeźnicy. Obecnie na „zakładzie” jest ok 10.000m3 
gruzu pochodzącego od mieszkańców, pracownicy urzędu sami odbierali, kto 
wcześniej zgłosił. Zapewnił także, że z chwilą pojawienia się możliwości 
pozyskania pieniędzy na utworzenie PSZOK-u, taki zakład powstanie na terenie 
gminy, na wzór nowoczesnego PSZOK-u w Hajnówce i po odpowiedniej 
segregacji, będzie można niektóre odpady pozabierać od mieszkańców. 
 

    Pani Grażyna Płonowska Przewodnicząca Rady Gminy podała pod rozwagę 
kolejny pomysł, aby na „zakładzie komunalnym” postawić jeden największy 
kontener, podać do wiadomości mieszkańców o możliwości  wrzucania (za 
jakąś opłatą), może nie gruzu, ale pozostałych odpadów typu siatka budowlana, 



styropian, opakowania po klejach, farby itp. ponieważ wiadome jest, że nie 
każdy będzie miał duże ilości tych odpadów, aby zamawiać kontener. Po 
zapełnieniu firma odbierająca zabrałaby kontener i postawiła nowy. Ludzie 
szanujący swoje środowisko na pewno chcieliby z tego skorzystać. Natomiast 
problem śmieci w tzw. „Borku” wcześniej czy później i trzeba będzie rozwiązać, 
bo to jest teren gminy. 
 

    Wójt Gminy powiedział, że na pewno gmina będzie musiała to posprzątać, ale 
za pieniądze wszystkich podatników. Natomiast jeżeli ponownie ktoś wyrzuci 
tam śmieci zostanie ukarany wysokim mandatem. 
 

    Kończąc temat Pani Grażyna Płonowska Przewodnicząca Rady Gminy 
zaapelowała  o „wyjście naprzeciw mieszkańcom” aby ci co szanują środowisko 
i swoją gminę, mieli możliwość oddania problemowych śmieci i w jakiś sposób 
problem rozwiązać. 
 

    Radny Pan Marek Kadłubowski przytoczył sposób likwidacji dzikiego 
wysypiska śmieci w Kiersnowie i zaangażowania mieszkańców, aby ponownie 
nikt tam śmieci nie wywoził. Od 16 lat jest spokój. 

 

    Inspektor Biura Rady Gminy poinformowała o terminie sesji dnia 14 lipca 
2021r. godz. 10:00 w sali konferencyjnej GOUK w Kalnicy.   
 

    Inspektor Biura Rady Gminy poinformowała, że do Rady wpłynął wniosek 
Radnego Pana Franciszka Rułki odnośnie podniesienia wysokości diet dla 
radnych. Następnie przedstawiła przepisy prawne dające możliwość Radzie 
Gminy ustalenie zasad na jakich radnemu będzie przysługiwała dieta i zwrot 
kosztów podróży oraz wysokości diet radnych w sąsiednich gminach. 
W toku dyskusji nie podjęto żadnych wniosków, Radni członkowie Komisji 
opowiedzieli się za tym, aby sprawę przedyskutować w szerszym gronie ze 
wszystkimi radnymi.    

 
Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Zastępca Przewodniczącego 
Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Paweł 
Wysocki o godz. 1010 zamknął posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/-/Alina Adamczyk 

                                                                                      Zastępca Przewodniczącego                     
                                                                                                Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                /-/Paweł Wysocki 

 
 
        
 


